
Förslag till Bildningsnämnden

Fortsätt publicera enskilda skolors resultat

Bakgrund
Statistiska centralbyrån har kommit fram till att man inte längre ska redovisa statistik över enskilda skolor, 
varken fristående eller kommunala. Att strypa information kommer inte att göra det lättare för elever och 
vårdnadshavare att välja skola. Ingen skola kommer att bli bättre med mindre information.
För att skolvalet ska ge en verklig valfrihet behövs information. 

Jag föreslår att Bildningsnämnden beslutar 

att information om Trelleborgs skolor även i fortsättningen ska lämnas ut i samma omfattning som 
tidigare,

att förvaltningen följer utvecklingen av andra kanaler för publicering av jämförelser, samt 
att återkommer till nämnden med förslag att delta i lämpliga kanaler när detta är aktuellt.
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